



EFMD

**Prof. Konstantin Krotov**  
Head of School,  
Graduate School of Management  
St. Petersburg University  
Volkhovskiy pereulok, 3  
199004 St. Petersburg  
Russia

14 December 2018

Dear Professor Krotov,

It is my pleasure to inform you that, during its meeting on 11 December 2018, the EQUIS Accreditation Board voted to confer the EQUIS Accreditation label upon the Graduate School of Management at St. Petersburg University for a further period of three years.

The Accreditation Board noted the considerable progress made since the School was last accredited by EQUIS and the seriousness with which it has addressed its "Areas of Required Improvement". All the staff should be congratulated on this result.

The Accreditation Board took particular note of the progress made in increasing research output, developing the programme portfolio and building a strong group of corporate partners.

The Areas in which your School is required to demonstrate sufficient improvement by the time of the next accreditation are as follows:

- **Strategy** – develop a strategy which reflects the School's increasing ambition, with clear and robust objectives and measurable targets.
- **Internationalisation** – further develop the processes underway to internationalise the School, with a particular focus on international faculty, students, partnerships, executive education and global branding.
- **Autonomy** – build on the School's new Institute status to provide both greater academic and financial autonomy in the coming years.

I am enclosing a hard copy of the Peer Review Report as it was submitted to the Accreditation Board as well as some Post-Accreditation Guidelines to be taken into account.

On behalf of the EFMD and the EQUIS team, I should like to congratulate you on this achievement and wish you every success in your plans for the future development of your School. The formal accreditation certificate will be mailed to you in the coming months.

Yours sincerely

Arnoud De Meyer  
Chairman  
EQUIS Accreditation Board

**Enclosures**

EFMD is an international not-for-profit association (aisbl)  
Rue Gachard 88 box 3 1050 Brussels Belgium  
T +32 (0)2 629 0810 • F +32 (0)2 629 0811 • E info@efmd.org  
www.efmd.org • VAT BE 0411 610 491 – RPM Brussels





Константину Кротову  
Директору  
Высшей школы менеджмента  
Санкт-Петербургского университета  
Волховский переулок, 3  
199004 Санкт-Петербург  
Россия  
14 декабря 2018 года

Уважаемый профессор Кротов,

Рад Вам сообщить, что на заседании Аккредитационного совета EQUIS 11 декабря 2018 года было принято решение о присвоении аккредитации EQUIS Высшей школе менеджмента Санкт-Петербургского государственного университета еще на три года.

Аккредитационный совет высоко оценил значительный прогресс школы с момента последней аккредитации EQUIS и то внимание, с которым школа отнеслась к замечаниям комиссии. Мы поздравляем весь коллектив школы с этим результатом.

Аккредитационный совет особенно отметил рост числа научных публикаций, развитие портфеля образовательных программ и укрепление связей с корпоративными партнерами.

Области, в которых Школа должна продемонстрировать значительный прогресс к моменту следующего визита аккредитационной комиссии:

- **Стратегия** - разработать стратегию с четкими и измеримыми целями, которая отражает растущие амбиции школы.
- **Интернационализация** - дальнейшее развитие процессов интернационализации школы с фокусом на привлечении иностранных преподавателей, студентов, партнеров, развитии образовательных программ дополнительного профессионального образования и глобальном брендинге.
- **Автономия** – обеспечить большую автономию школы как в академическом, так и финансовом плане, опираясь на новый статус Института.

Прилагаю печатную копию Отчета о визите аккредитационной комиссии, представленного Аккредитационному совету, а также руководство по дальнейшим действиям школы после получения ре-аккредитации.

От имени EFMD и команды EQUIS я хотел бы поздравить вас с этим достижением и пожелать успехов в воплощении всех ваших планов по дальнейшему развитию школы. Официальное свидетельство об аккредитации будет отправлено вам по почте в ближайшие месяцы.

Искренне Ваш

Арно Де Мейер  
Председатель Аккредитационного совета EQUIS